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Zápis provedli: Nina Vejsadová 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 Zdeněk Horák Prezident 

 Jiří Dostál  Silicon Hill 

 Radek Pupák  Pod-O-Lee 

 O. Ulman  BION 

 Z. Čech  HIC 

 A. M. Černá  Chaos Bridge 

J. Osvald  Klub Čajovna, STOH 

 Luděk Vokáč  Radio Akropolis 

 R. Jedlička  Křesťanský klub 

 V. Špatenková ISC 

 R. Roška  IAESTE 

 J. Mašín  AS FD 

  

 

Hosté: N. Vejsadová (Neeja), A. Chrastinová, L. Kovářová, S. Šmejkal, J. Durová  

Program zasedání 

1) Přivítání 

2) Noví členové parlamentu 

3) Info o činnosti SU, akcích apod. 

4) Zhodnocení proběhlých akcí (AT 2008) 

5) Středník 

6) Zápis ze zasedání parlamentu 25. 6. 2008 

7) Likvidace SiHi s. r. o. 

8) Prodej zbylých s. r. o. společností vlastněných SU 

9) Čerpání Centrály 1/2008 

10) Rozpočet 2/2008 – návrh 

11) KV 

12) Různé 
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Začátek 19:30 

1 Přivítání 

2 Noví členové parlamentu 

- Klub Čajovna: Jan Osvald 

- ISC: Věra Špatenková 

- IAESTE : Radim Roška 

 

3 Info o činnosti SU, akcích SU apod. 

Gaudeamus: 3 dny, Brno, propagace v rámci stánku ČVUT. 

ISP: prezentace na konferenci v Mladé Boleslavi. 

Taneční: nová akce na Strahově, info na wiki, všichni jste zváni :). 

Alimex – logo na stránky – máme u nich budget cca 5 000 Kč. 

Kluby – VŠ liga squash a poker. 

Nový Sportovní klub – má prý vzniknout - řeší Jarda Kuba. 

 

4 Zhodnocení proběhlých akcí (AT 2008) 

Akce prvák: děkujeme Frantovi Jungmannovi (ISC) 

Žij studentský život: děkujeme Z. Horákovi (Czenda) 

Strahov Open Air: 11 ročník, problémy s financemi (odpadávali partneři), 
ale nakonec přišlo dost lidí a akci celkově považujeme za úspěšnou. Děkujeme 
hlavním organizátorům (Nexus, Czenda, Neeja, Standa, Pavel, Karel) 

 

5 Středník 

Reklama pro partnery SU i na Open Air. Peníze na to jsou. 

Řešení: 

- plakáty – centrála 

- článek na www – Neeja 

- členové parlamentu – osloví své členy 

- kontaktní osoba Nexus (ludek.vokac@su.cvut.cz) 

- do 15.11 možno dodat článek o činnosti klubu (ale i jiné téma)  – 
1 normostrana , 2 – 3 fotky 

mailto:ludek.vokac@su.cvut.cz
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6 Zápis ze zasedání parlamentu 25. 6. 2008 

Hlasování: 9:0:2 

zápis schválen 

 

7 Likvidace SiHi s. r. o. 

15. 10 SiHi byla bez jednatele – nepřebírala poštu, nekomunikovala s úřady. 
Standa Šmejkal určen likvidátorem.  

Dluh cca 115 000 Kč + 215 000 Kč = 330 000 Kč. Za rok 2006 : - 420 000 Kč. 

Minulé vedení SH do nich lilo peníze (SH platilo SiHi faktury, ač byli vyzváni 
prezidentem SU, ať to nedělají). 

Problém : rozjezd Rychty – dostali se do dluhu – drželi to rok a půl ... 

Trestní oznámení: tato varianta se bude řešit. 

 

(Krátký odběh k bodu 11) : Fitko – ztratilo se tam cca 113 000 Kč – peníze se 
skladovaly v kýblu v místnosti, kam mělo přístup asi 15 lidí … do jednoho kýble 
se vejde asi 50 000 Kč ;-) 

- Šalomon, Komoň, Hromádka: podali trestní oznámení na neznámého 
pachatele, vyšetřovatelé jsou z toho poněkud zmatení, myslí si, že 
podobný binec je v celé SU. 

- Závěr: bude to ještě zajímavé. 

 

8 Prodej zbylých s. r. o. společností vlastněných SU 

Standa: ORSE s.r.o. 

Standa chce z SU odejít – tzn. Orse bude bez jednatele... má strach že se bude 
opakovat situace se SiHi. SU není schopná účinné kontroly společností – málokdo 
tomu rozumí, takže je možnost si na to zaplatit někoho externího, nebo externí 
sročka nedělat. 

Campus Media:  

Jakub Bouček – taky by to mohl odkoupit – bylo to založeno kvůli licenci – ale tu 
jsme nedostali, investor se nesehnal, reálně nám zatím k ničemu nebylo. 

 

Přišel Jirka Mašín, OHP:12 
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Standa: buď odkoupí ORSE, nebo odstoupí a nový prezident si může hledat 
nového jednatele. Standa říká, že v případě, že ORSE odkoupí a bude zájem, 
aby dál dělal SU účetnictví, nenapálí ceny dvojnásobně. Můžou se zvednout, 
ale ne „šíleně“. Pokud bude SU chtít, aby nám účto dělalo ORSE, ORSE na to 
přistoupí, ale nebude se vztekat, když to dělat nebude. 

 

Hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje, aby prezident po vyřešení 
vzájemných závazků a pohledávek podnikl kroky potřebné k odprodeji 
ORSE s.r.o. za zůstatkovou účetní hodnotu.“ 

11:0:1 

schváleno 

 

„Studentský parlament schvaluje, aby prezident po vyřešení 
vzájemných závazků a pohledávek podnikl kroky potřebné k odprodeji 
Campusmedia s.r.o. za zůstatkovou účetní hodnotu.“ 

12:0:0 

schváleno 

 

9 Čerpání Centrály 1/2008 

Poplatky – poplatky tvoří skoro 70 000 Kč / semestr, jsou to polatky vesměs kvůli 
klubům, ale platí je centrála ze svého rozpočtu. Po diskuzi shoda na tom, že si 
kluby budou moci vybrat svůj finanční ústav. 

Připravíme předpis. 

 

10 Rozpočet 2/2008 - návrh 

Odloženo na příští zasedání. 
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11 KV 

„Studentský parlament na základě šetření KV a DRSH vyzývá R. Šalomona, 
M. Komoně, D. Hromádku a J. Kašpara k ukončení svého členství a činnosti v SU 
ČVUT“.  

Hlasování po jménech. 

● Radek Šalomon: 9:0:2 - schváleno 

● Martin Komoň: 3:2:6 - neschváleno 

● David Hromádka: 4:0:7 - neschváleno 

● Jaromír Kašpar: 8:0:3 – schváleno 

 

„Studentský parlament tímto vyzývá Radka Šalomona a Jaromíra 
Kašpara, aby ukončili svou činnost ve všech klubech a strukturách SU a 
ukončili své členství v SU.“ 

 

12 Různé 

a) Nový předpis pro Fond Projektů 

- hlasovat budeme příště 

- návrhy a připomínky přijímá centrála na su@su.cvut.cz, popřípadě 
do konference parlament. 

b) Stanovy: SU ČVUT o. s. 

- senátoři – zamyslet se nad jejich rolí a významem ve Studentském 
parlamentu, aktivní jsou všeho všudy 3-4, mají celkem 9 
hlasovacích práv. Zamyslet se nad změnou systému fungování 
senátorů ve Studentském parlamentu. 

- Vyloučení klubu z SU – dnes tato možnost není pokud neporuší 
pravidla. Zapracovat tuto možnost do stanov? Následně vyřešit, co 
se v tom případě stane s majetkem. 

- Návrhy opět přijímá centrála na výše uvedeném mailu, popřípadě i 
do konference parlament. 

c) Pozemky – info podal Jirka Mašín 

d) Výjezdní zasedání – Olymp2 a HIC – pošle info 


